

Title (en)

Container with a rotatable closure.

Title (de)

Flakon mit drehbarem Verschluss.

Title (fr)

Flacon comportant un bouchon rotatif.

Publication

EP 0304367 A1 19890222 (FR)

Application

EP 88402012 A 19880802

Priority

- FR 8711062 A 19870804
- FR 8801123 A 19880201

Abstract (en)

Container comprising a neck (2) on which a closure (4) is snap-fitted. The closure comprises a sleeve interacting with the inner face (12) of the neck and provided with a notch (38). The latter, by rotation, is placed in communication with a chamber (16) formed in the wall of the neck or of the closure. Rotation of the closure also makes it possible to establish communication between the outside and the chamber by means of a pouring hole (40) provided in the transverse wall (26) of the closure. <IMAGE>

Abstract (fr)

Flacon comportant un goulot (2) sur lequel est encliqueté un bouchon (4). Le bouchon comporte un manchon coopérant avec la face interne (12) du goulot et pourvu d'un entaille (38). Celle-ci, par rotation, est mise en communication avec une chambre (16) formée dans la paroi du goulot ou du bouchon. La rotation du bouchon permet également de faire communiquer l'extérieur et la chambre par l'intermédiaire d'un trou de versement (40) prévu dans la paroi transversale (26) du bouchon.

IPC 1-7

B65D 47/26

IPC 8 full level

B65D 47/26 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 47/263 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] GB 1111778 A 19680501 - JOHNSON & JOHNSON
- [X] US 3365106 A 19680123 - LODDING WILLIAM F, et al
- [Y] DE 1900899 A1 19700219 - OWENS ILLINOIS INC
- [A] US 3258179 A 19660628 - SAMUEL CHERBA
- [A] DE 2637337 A1 19770407 - DART IND INC
- [A] GB 1205887 A 19700923 - METAL BOX CO LTD [GB]

Cited by

DE9110880U1; WO0030949A1

Designated contracting state (EPC)

BE DE FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0304367 A1 19890222; FR 2626552 A2 19890804

DOCDB simple family (application)

EP 88402012 A 19880802; FR 8801123 A 19880201